

INTRODUCTION

This Supplement is designed to bring up to date the volume of the *United Nations Legislative Series* entitled "*Laws Concerning Nationality*" (ST/LEG/SER.B/4 and Add. 1 and 2, Sales No. 1954. V. 1) published in 1954. The first part of the Supplement reproduces the texts of provisions of national legislation which have been supplied by Governments in response to a circular note addressed to them by the Secretary-General on 29 January 1958. The second part contains texts of treaties concerning nationality registered with the United Nations.

INTRODUCTION

Le présent supplément constitue une mise à jour du volume de la *Série législative des Nations Unies* intitulé *Laws concerning nationality* (Lois relatives à la nationalité) (ST/LEG/SER.B/4 et Add. 1 et 2, n° de vente: 1954. V. 1), qui a été publié en 1954. La première partie du supplément contient le texte des dispositions législatives nationales que les gouvernements ont communiqué au Secrétaire général en réponse à une note circulaire qu'il leur avait adressée le 29 janvier 1958. La seconde partie contient le texte des traités relatifs à la nationalité qui ont été enregistrés à l'Organisation des Nations Unies.